
     ÅRSMÖTESPROTOKOLL BK FLAMMAN 2025 

 

Datum: tisdagen den 20 maj 2025 

Tid: 18:30-19:45 

Plats: Rosa stugan, Folkungagatan 28 Uppsala 

 

Närvarande: 16 medlemmar enligt bifogad närvarolista. 
 

§ 1)  Mötet öppnas 

 Ordförande Gunnel Söder hälsade alla hjärtligt välkomna. 
 

§ 2  

och 3) Godkännande av dagordningen och utlysning 

 Mötet godkände dagordningen och ansåg att mötet varit behörigt utlyst. 
 

§ 4)  Val av ordförande för mötet. 

 Sittande ordförande Gunnel Söder valdes till mötesordförande. 
 

§ 5)  Val av sekreterare för mötet 

 Ing-Marie Munter valdes till mötessekreterare. 
 

§ 6)  Val av justerare 

 Ulrika Sjögren och Britt Blomkvist valdes till justerare. 
 

§ 7)  Verksamhetsberättelsen 

Verksamhetsberättelsen lästes igenom. En rättelse Ulrika Sjögren hade en 700 serie till. 
 

§ 8)  Föredragning av styrelsens balans och resultaträkning 

Kassör Aira Lindkvist redogjorde för balans- och resultaträkningen. Ser mer positivt ut 

än förra året. Förslag till nästa år att Flamman ser över antalet banor. 
 

§ 9)  Revisionsberättelsen 

 Revisor Anna Berlin läste upp revisionsberättelsen. 

 

§ 10) Ansvarsfrihet 

 Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar.  

 
 

§ 11) Val av styrelse för 2024-2025 

 Följande personer valdes till styrelsen för BK Flamman 
 

 Omval av ordförande 1 år: Gunnel Söder 

 Omval av kassör 2 år Aira Lindkvist 

 Omval av 1 ordinarie ledamot på 1 år: Mia Sandberg 

 Nyval av 1 ordinarie ledamot på 1 år: Camilla Eklund  

 Nyval av styrelsesuppleant på 1 år: Carina Bergström  

 

§ 12) Val av revisor och revisorssuppleant 

 Omval av revisor 1 år: Anna Berlin 

 Omval av revisorssuppleant 1 år: Barbro Lundin 



 

§ 13) Val av valberedning 

 Omval av Anna Tjernell Thorell för 1 år 

 Omval av Katarina Holmberg för 1 år 
 

§ 14) Val av UK för kommande säsong 

 Omval av Camilla Eklund till ordinarie UK för 1 år 
 

§ 15) Val av diverse sysslor 

 Följande personer valdes till dessa göromål för 1 år. 

 Festkommitté: Mia Sandberg, Britt Blomkvist, Rose-Marie Lindh och Carina Bergström  

 Insamlare: (presenter/uppvaktningar) Aira Lindkvist 

 Tävlings- och träningsansvarig: Camilla Eklund 

 Lotteriansvariga: Mia Sandberg och Rose-Marie Lindh 
 

§ 16) Ekonomi för kommande år 

Antal banor för träningsabonnemang minskas till 1. Skåphyran höjs till 450:-. Fler 

klubbar är intresserade av att arrangera tävlingar tillsammans. Kontakt har tagits med 

tränare om ett par träningstillfällen under säsongen tex augusti och januari. Ingen 

ändring av oljeprofilen enligt möte med bowlinghallen. 
 

§ 17) Inkomna skrivelser 

 Inga inkomna skrivelser  
 

§ 18) Övriga frågor 

Flamman kommer att ha personliga avtal med ett antal spelare även kommande säsong 

bl.a. från Enköping och Cobbers  

 

 Åland: Carina informerade om årets Ålandsresa som går av stapeln 15-17 augusti. 

 Avresa sker från Mikaelskyrkan fredag 15 augusti kl. 07:20. Då alla ville ha brunch på 

 vägen dit blir kostnaden 1850 kr och betalas senast 30 juni till Carina Bergström. 
 

 Förslag på träffar under året för att behålla lagandan och sammanhållningen. 

 Preliminärt datum för upptaktsmöte: Tisdag 19/8 kl. 19.30.  
 

§ 19) Avslutning 

Plaketter delades ut till årets medaljörer i KM samt medalj för DM. Se detaljer i 

verksamhetsberättelsen. Ordförande Gunnel Söder avslutade mötet och tackade alla för 

visat intresse.  

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

……………………………..  ……………………………….. 

Ing-Marie Munter    Gunnel Söder 

 

 

Justerare    Justerare 

 

 

………………………...…   ……………………………….. 

Ulrika Sjögren   Britt Blomkvist  


